
Aspö IF   Styrelsemöte 090419                           Dagordning 
 
 
 
Närvarande: Fredrik Lardén, Annika Stenström, Nisse Nordin, Mia 
Rytterlund, Kristina Lidh samt Gunn-Britt Skogsmo (kanslist) 
 
 
§1  Mötets öppnande samt fastställande av dagordningen 
Fastställdes densamma med några anmälda övriga frågor (se nedan) 
 
 
§2  Val av två justeringsmän/ -kvinnor 
Valdes Annika S. och Mia R. 
 
 
§3  Föregående mötesprotokoll/ föregående mötesrapport: årsmötet 
 
a) medlemsavgifter  
Klargjordes att medlemsavgiften för nästkommande verksamhetsår skall 
vara 500:- + 100:- för aktiva medlemmar, samt 100:- för stödmedlemmar 

 b) val av ledamöter 
Klargjordes att Benton Wolgers erbjuds att bli ordförande i valberedningen 
 
 

§4  Läget i lagen 
FAIF: Cupdeltagande tidigare under dagen i Länna. Den blev en ekonomisk 
framgång, men tyvärr inte en sportslig dito.  
P97: En träningsmatch spelad (0-1) 
FP01-04: Träningen startar så snart man får gå på gräs. Styrelsen föreslog att 
man bör kalla till ett föräldramöte 
A-lag: En träningsmatch spelad (förlust). Seriepremiär hemma lö 25/4. 
 
 
§5  Lottförsäljning Karlsson’s 
Resultat hittills:1.500:-, 1230:- samt 620:-. Mia och Rosita säljer lö 25/4, 
FP01-04 säljer 16/5, styrelsen säljer 30/5 och P99/00 säljer 13/6. Fredrik 
sammanställer en ny försäljningslista för nästa säsong, säljstart 29/8. 
 
 



 
 
§6 Årsmöte, forts 
  

a) styrelsens konstitutionering  
Fastställdes att styrelsen består av: Nisse Nordin (ordf), Mia Rytterlund 
(kassör), Fredrik Lardén (sekreterare) samt Liselotte Nejdstrand, Kristina 
Lidh, Mattias Jonsson, Annika Stenström, Åsa Granberg och Torbjörn 
Andersson (samtliga övriga ledamöter) 
b) bankens önskemål om protokollutförande 

Behöriga att teckna firma (även var och en för sig) är: Nisse Nordin 
(531214-1616), Mia Rytterlund (650429-1623) samt Gunn-Britt Skogsmo 
(451010-1720) 
 
 
§7  Ordförandekonferens 
Beslöts att skicka ordföranden till en dylik 7/5  
 
 
§8  Ekonomisk rapport, budget m m 
 

a) Föreslagna åtgärder, forts 
Mia refererade till årsresultatet hittills; det ser ganska bra ut. Beslöts att 
varje medlem skall sälja fem(5) lotter vardera för föreningens räkning 
eller betala 60:- för att ”köpa sig fri” från åtagandet. 
b) ”Tiggarbrev”, forts 
Kristina författar ett utkast till nästa möte 
c) Tröjinköp 
Föreslogs att undersöka ev tröjreklam för P97:s nya matchställ. Kristina 
och Gunn-Britt undersöker 
d) Sponsring, forts 
Ordf erhöll nya förslag på ev sponsorer. 

 
 
§9  Föräldraengagemang 

Liselotte Nejdstrand frågar via ordföranden hur man kan göra (?) 
 
 

§10  Fotbollsskola  



Informationsblad måste ut till skoleleverna snarast. Info finns också på 
landslaget.se. Skolan hålles 15-18/6 kl 9-15 varje dag. Ledare ser ut att 
finnas. 
 
 
§11 Tele-/ adresslista till styrelsen  
Fredrik sammanställer en uppdaterad lista  
 
§12  Ev frågor etc till/ från kansliet 
Gunn-Britt hade inget ytterligare att berätta 
 
 
§13  Övriga frågor 
 
a) Tränarutbildning 
Föreslogs av Kristina att styrelsen bör understryka vikten av att ledarna får 
en adekvat utbildning 
b) Julkalendrar  

Beslöts att beställa 100 st. 
c) Mötesprotokollen 
Föreslogs att dessa mejlas på PDF-fil till Torbjörn som lägger in dem på 
hemsidan. Undertecknad skall göra vad han kan. 

 
 
§14  Tid för nästa möte  
Beslöts att hållas på Bresshammar sö 17/5 kl 19 
 
 
 
Sekreterare           Ordförande                Justeras                       Justeras 
 
Fredrik Lardén             Nils Nordin                       Annika Stenström              Mia 
Rytterlund 
 
 


